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Jaarverslag 2023  
 

 

Samenstelling bestuur en overleg 
De leden van het bestuur zijn: Marlou Kelleners, Mart Tindemans, Jos Ros, Dion de Jong, Xaviera 
Buron Klose (secretaris), Joris Raven (penningmeester), Jan Mueters (vice voorzitter), Peter Kruitz 
(voorzitter). 
 
Het bestuur vergaderde 11 keer in 2023, waarvan 1 vergadering tevens de jaarvergadering omvatte. 
Daarnaast overlegden de werkgroepen op regelmatige basis onderling met elkaar. 
Naast de 8 bestuursleden waren er nog eens 35 vrijwilligers actief in de diverse werkgroepen. 
 

Communicatie met Gemeente 
De eind 2021 geïnitieerde kwartaal overleggen hebben in 2023 nog 2 keer plaats gevonden. 
Daarmee werd een traject als afgerond beschouwd, aangezien de werkgroepen op een bilateraal 
niveau hun ingang hadden gevonden bij het gemeentelijk apparaat. 
Het annuleren van de kwartaal overleggen werd later in 2023 als te prematuur ervaren. 
Bijgevolg hebben we moeten ervaren dat de voortvarendheid die er eerder inzat, in het slop raakte. 
 
De wens tot heropstarten van dit kwartaal overleg werd einde 2023 opnieuw naar Gemeente en ook 
nieuwe burgemeester uitgesproken. 
 

Openbare vergadering September 2023 
De openbare vergadering vond in September plaats en werd door een 30 tal dorpelingen 
bijgewoond. De uitnodiging voor dit breed overleg werd gedaan via de Dorpsraad site, de huis aan 
huis verspreide nieuwsbrief en facebook. 
 
Het overleg werd met name gebruikt om terug te informeren over de stand van zaken vanuit de DOP 
werkgroepen, tevens werd er gevraagd en geluisterd naar nieuwe ontwikkelingen en wensen vanuit 
de lokale samenleving. 
 
Door Rho adviseurs werd toelichting gegeven op de beleidsvisie Ohé en Laak - recreatie - en 
toerisme. Dit viel de toehoorders koud op het dak en werd niet goed ontvangen, aangezien e.e.a.  
al als een gepasseerd station werd gepresenteerd. Stevensweert werd in tegenstelling tot Ohé en 
Laak niet bevraagd terwijl het betreffende gebied wel degelijk ook een uitloop van Stevensweert is. 
 
Afsluitend heeft Dorpsraad Swalmen toelichting gegeven op haar succes en was dit voor  
Stevensweert een inspirerende opsteker. 
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Het Dorpsontwikkelplan (DOP) 
 

Het Dorpsontwikkelplan, oorspronkelijk geïnitieerd in 2016, is de leidraad voor de werkgroepen  
om hun projecten te gestalten. Het DOP omvat visie en een projecten boek en wordt periodiek 
geactualiseerd. 
 

Stand van zaken DOP- werkgroepen: 
 

Voorzieningen; werkgroep multifunctioneel centrum (gemeenschapshuis) 
In 2022 en 2023 hebben een drietal werkgroep leden geparticipeerd in een internationaal project 
(NaHaDa) van de VKKL. 

Ze hebben in het kader van leefbaarheid in dorpen een aantal landen (Duitsland, België en 
Oostenrijk) mogen bezoeken. De afsluiting van het project (met alle deelnemers) vond plaats in ons 
mooie dorp. De organisatie was in handen van de VKKL en de werkgroep. We mogen terugkijken op 
een succesvolle afsluiting van dit mooie project. 

Het was een zeer intensieve samenwerking met de VKKL en de opgedane ervaringen zijn heel 
waardevol voor ons. 

De werkgroep heeft in 2024 vijf keer vergaderd en daarnaast zijn de verenigingen en stichtingen 
twee maal geïnformeerd over de ontwikkelingen. 

Drie werkgroep leden onderhielden de contacten met de gemeente en in de vijf overleggen die 
hebben plaats gevonden, zijn er eindelijk (met hulp van de VKKL) een aantal stappen gezet richting 
ons ‘ nieuwe’ gemeenschapshuis. Alle benodigde documenten zijn in samenwerking met de VKKL 
aangeleverd. In 2024 zullen deze documenten opnieuw belicht worden of deze nog relevant zijn 
gezien de looptijd van ons traject. 

Er wordt hopelijk door de gemeenteraad in 2024 de juiste beslissing genomen! 

 

Voorzieningen; werkgroep mededelingenbord. 
In 2023 waren we vier jaar bezig om ons gewenste bord te realiseren. 
De werkgroep had het voornemen om het bord zelf te maken. 
Met de komst van een nieuwe verantwoordelijke ambtenaar werd in overleg met de wethouder 
besloten om te onderzoeken of ons project als pilot kon functioneren voor de gemeente Maasgouw. 
In 2024 zal dit een vervolg krijgen. 
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Sociaal Klimaat; werkgroep sociaal domein 
Uit de gesprekken met bewoners en bezoekers van de informatieavonden, is gebleken dat het belang 
van een goed sociaal klimaat en het welzijn van bewoners hoog in het vaandel staat bij veel burgers. 

De werkgroep Sociaal Klimaat is derhalve bezig met het onderzoeken van mogelijkheden voor 
ouderen en alleenstaanden om gezellige activiteiten te organiseren. Vanwege Corona zijn mooie 
initiatieven gestaakt en is er niets meer voor terug gekomen. 

Bekeken wordt of er mogelijk weer een moment van samen eten georganiseerd kan worden. De 
plannen zijn er maar er is (nog) geen locatie beschikbaar. 

Goede ideeën zijn altijd welkom, net zoals mensen die geïnteresseerd zijn om deel te nemen aan het 
werkgroepje Sociaal Klimaat. 

 

Sociaal klimaat; werkgroep Welkom 
Het belang van “Welkom in Stevensweert” is uitgangspunt geworden om nieuwe inwoners van meet 
af aan te betrekken bij, en te interesseren voor, het dorpsgebeuren. 

De welkomstmap voor nieuwe bewoners is in 2021 een feit geworden.  

Sinds de start van de uitreiking van de Welkomstmappen hebben leden van de werkgroep ruim 90 
mappen uitgereikt. Wanneer bewoners niet thuis blijken te zijn wordt er een brief in de bus gedaan 
met het verzoek zichzelf te melden bij een lid van de werkgroep zodat er alsnog een map afgegeven 
kan worden. 

De werkgroep leden proberen zelf bij te houden wanneer er zich nieuwe bewoners vestigen in 
Stevensweert maar het wordt ook op prijs gesteld wanneer mensen die nieuwe buren krijgen dit ook 
even laten weten aan de dorpsraad zodat er niemand gemist wordt. 

 

Sociaal klimaat ;werkgroep nieuwsbrief 
De werkgroep vergadert elk kwartaal en beheert de papieren versie Stevensweertjes, de digitale 
nieuwsbrief en de website. 
Er waren vier plaatselijke sponsors die de papieren versie Stevensweertjes mogelijk hebben gemaakt. 
We mogen spreken van een werkgroep die met overgave haar taken uitvoert. 
In 2023 hadden we zelfs ons vijfjarig jubileum. 
Liefst 20 edities van Stevensweertjes hebben we mogen verzorgen. 
Onze website wordt prima bezocht en de maandelijkse digitale nieuwsbrief heeft meer dan 200 
abonnees. 
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Recreatie, toerisme en sport; werkgroep herinrichting voetbalvelden 
In het afgelopen jaar hebben we vooruitgang geboekt in de herinrichting van onze voetbalvelden en 
we zijn verheugd om enkele van de behaalde mijlpalen te delen in dit jaarverslag. 

Aan de noordzijde van het terrein is het nieuwe veld grotendeels gerealiseerd, waaronder een 
hondenspeelweide met een prachtige aanplant van bomen en andere flora en fauna. Deze 
toevoeging biedt niet alleen ruimte voor sport en spel, maar verrijkt ook onze natuurlijke omgeving, 
waardoor het terrein een veelzijdige bestemming krijgt. 

Een ander hoogtepunt van het afgelopen jaar is de realisatie van een jeu de boules baan, mogelijk 
gemaakt door de inzet van onze gewaardeerde inwoners van Stevensweert. Deze baan heeft al in 
2023 veel gebruik gezien en draagt bij aan de sociale interactie en het plezier van onze gemeenschap. 

Voor het komende jaar, 2024, kijken we uit naar de afronding van de laatste details voor het veld aan 
de noordzijde. Bovendien anticiperen we op de verwijdering van het bouwdepot van het zuidelijkste 
veld, waardoor verdere ontwikkelingen mogelijk worden. 

Wat betreft de ontwikkelingen rondom de tennisbaan, er zijn gesprekken gaande over de integratie 
ervan in de algehele gebiedsontwikkeling. Hoewel dit enige aanpassingen kan vereisen in onze 
oorspronkelijke plannen, streven we naar een oplossing die zowel de belangen van de tennisclub als 
die van ons dorp dient. We blijven nauw samenwerken met alle betrokken partijen om ervoor te 
zorgen dat onze plannen voor de herinrichting van de voetbalvelden een harmonieuze balans vinden 
tussen recreatie, natuur en sportfaciliteiten. 

 

Recreatie, toerisme en sport;  
Het onderwerp Kano sloepjes steiger is niet opgepakt, is voor de Dorpsraad als niet uitvoerbaar 
bepaald, is als te complex ervaren met te veel belanghebbenden met uiteenlopende belangen. 
Dit onderwerp wordt uit het projectenboek geschrapt. 
 
 

Wijk- en groenbeheer 
De werkgroep heeft als gevolg van de wisselingen binnen het bestuur enigszins in de luwte 
gefungeerd en vooral via bilaterale contacten met de medewerkers van de gemeente aandacht 
gevraagd voor de problematiek. Ook werd op individuele basis deelgenomen aan enkele 
klankbordgroepen, zoals herinrichting oude kern en herinrichting voetbalterreinen. 

Eind 2022 is het vlekkenplan voor de herinrichting van de voetbalvelden door de gemeente in 
samenspraak met de klankbordgroep vastgesteld en in de loop van 2023 werd gestart met de aanleg 
van de eerste fase. Er werden bomen aangeplant, wandelpaden aangelegd en ook een grote 
omheinde hondenspeelplaats.  

Het uitvoeren van de tweede fase van dit project komt naar verwachting in de tweede helft van 2024 
aan de orde, wanneer dit deel van het terrein niet meer fungeert als materiaaldepot voor de 
herinrichting van de oude kern. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

Stichting Dorpsraad Stevensweert  Jaarverslag 2023 5 

Een belangrijk en veelomvattend project was de reconstructie van de oude kern van Stevensweert 
die bijna is afgerond.  

Met betrekking tot het versterken van de groenstructuur zijn 2 leden van de werkgroep met name als 
klankbord blijven optreden voor enkele medewerkers van de afdeling groen. Er zijn op een tweetal 
dijkvakken pilots ingericht om de ontwikkeling van bloemrijke dijken te volgen. Ook is in 2023 door 
Rijkswaterstaat definitief het besluit genomen om bij het aan leggen van natuurlijke Maasoevers het 
struinpad langs de Maas (van het kanon op de Maasdijk naar het voormalige kasteel Walburg) op en 
aan te pakken. Samen met de Molenplas ontstaat zo een heel mooi wandelgebied in en rond de oude 
vesting Stevensweert, die ook nog via het “Soldatenpaadje” verbonden is met het voormalige 
buitenfort Contelmo van de vesting Stevensweert. Contelmo is namelijk in 2023 door de gemeente 
Echt-Susteren duidelijk in het landschap gemarkeerd.  

Tenslotte mag niet onvermeld blijven dat ook in 2023 de bloembakken aan de lantaarnpalen weer 
door een aantal inwoners zijn beplant met geraniums. En deze worden wekelijks door 1 inwoner van 
water voorzien.  

 

Historisch karakter van Stevensweert; werkgroep beeldkwaliteit en Maasdijk 
Maasdijk:  
Het besluit werd genomen bomen te gaan herplanten en fietsers niet te gaan weren. 
Hier is verder geen invulling meer aan gegeven.  
 
Beeldkwaliteit kern: 
De gemeente zou een flyer gaan opmaken over het beeldkwaliteit en waar je als inwoner van 
Stevensweert op moet letten.  
Dit traject is komen stil te vallen en heeft geen opvolging gehad vanuit de  Gemeente. 
Inhoud voorstel van de flyer was/is : 
 

• Algemeen: men woont in een beschermd dorpsgezicht, dat houdt in dat je niet zomaar 
dingen kunt veranderen aan de buitenkant van je woning. Alles heeft minimaal 
meldingsplicht, en veel vergunningsplicht. Omdat wij als gemeente begrijpen dat dit lastig is 
en extra werk voor u oplevert, is deze flyer gemaakt. Hierin staat waar u op moet letten en 
wat u kunt doen om voor u (en de gemeente) het vergunningstraject zo succesvol mogelijk te 
maken. 

 

• Zonnepanelen: 
Toelichting beleid dat is vastgesteld [formaat-kleur-wijze van leggen] en wat er nodig is voor 
de aanvraag. 

 

• Airco's/ warmtepompen ect:  
Vanuit een werkgroep verduurzaming van monumenten is een plan van eisen op te maken. 
Dit pve zou dan voor de gehele kern moeten gaan gelden. Het beleid is onderdeel van dit 
plan. 
Meer specifiek: het uit het zicht plaatsen c.q. omkleden van de buitenunits van airco’s en 
hybride warmtepompen en hun leidingen. Hier zijn in ons dorp al enkele mooie voorbeelden 
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van. 
 

• Kozijnen en garagepoorten: 
In de kern is het gebruik van kunststof / aluminium kozijnen en garagepoorten in de regel 
niet toegestaan. Daarnaast is de kleurstelling standaard wit en/of Monumentengroen.  
Als je de kozijnen of garagepoort wilt schilderen of vervangen, moet je dit altijd via een 
vergunning aanvragen. Bij toepassing van houten kozijnen zoals bestaand, of zelfs historisch 
met roedes, in de kleurstelling wit/monumentengroen zal de welstand dit direct goedkeuren. 
Bij een afwijkend materiaal of kleur, zal de welstand moeten beoordelen of dit past binnen 
de architectuur en het straatbeeld, dat kan tot gevolg hebben dat je meer dan één keer naar 
de welstand moet. Heb je een gemeentelijk of rijksmonument? Dan kunnen er extra eisen 
gelden (--> hier wordt door de werkgroep verduurzaming monumenten aan gewerkt, wellicht 
is dit beleid op tijd klaar en kan dat toegevoegd worden).  

 

• Algemene verordening regels: 
Parkeren van campers op straat (wat zijn de regels).   
stallen van containers op straat : op eigen terrein en uit het zicht plaatsen van 
huisvuilcontainers. Het permanent op straat laten staan past niet bij het beeld van een 
beschermd dorpsgezicht. Wellicht eventueel iets verzinnen van een ombouw die wel akkoord 
is voor huishoudens waarbij op eigen terrein stallen niet kan (bv herberg) stallen van 
fietsen/aanhangers ect op straat: idem als bij stallen van containers buiten.  

  

 

Verkeer: werkgroep verkeer 
De werkgroep verkeer heeft zich tot doel gesteld de verkeersveiligheid in Stevensweert en tevens op 

de  verkeer aansluitingen met Stevensweert te bevorderen. 

 

Weg langs de Grinderkens 

Deze weg met een snelheid beperking wordt vaak door toeristisch verkeer genomen en nodigt uit tot 

veel te hard rijden. Er zijn de afgelopen jaren een aantal pogingen gedaan om dit met prio om de 

gemeentelijke agenda te krijgen en dit in samenwerking met  Natuurmomenten.  

Alle pogingen tot een verbetering zijn vruchteloos gebleken, te weinig draagvlak binnen gemeente. 

 

Dorpsentree vanuit St. Annadijk, knooppunt Roumerweg, Het Stepke. 

Deze dorpsentree is een van de 3 toegangswegen naar Stevensweert. 

Dit is een onoverzichtelijk punt en wordt ook als een verkeer risicosituatie betiteld. 

Diverse overleggen hebben met gemeente plaats gevonden. Voorstellen zijn onderbouwd, 

uitgewerkt en afgeketst. Ook hier is geen draagvlak voor bij de Gemeente gevonden. 

De gemeente heeft wel de toezegging waargemaakt om deze binnenkomst te verfraaien met de 
aanplant van een aantal gevarieerde boomsoorten. De dorpsraad had liever een  totale aanpassing 
gezien van deze “ rotonde “ op het gebied van verkeersveiligheid en uitstraling.  
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Verkeer situatie Basisschool 

In 2023 heeft de werkgroep een schouw uitgevoerd en documentatie met foto album opgesteld. 

Dit document, gedeeld met de gemeente,  was bedoeld ter illustratie en onderbouwing van de 

verkeersonveilige situaties. Diverse besprekingen hebben op initiatief van werkgroep met Gemeente, 

de gehuisveste basisschool en kinderopvang plaats gevonden. 

Het doel was/is om de verkeer situatie voor met name schoolgaande kinderen veiliger te maken. 

En dit doel is te bereiken door een verbeterde inrichting, regelgeving en sturen op gewenst gedrag 

van verkeersdeelnemers. 

Op het wegdek van de Wilhelminalaan werd de schoolzone markering aangebracht. 

De gemeente was verder aan het werk om via een extern bureau het onderwerp gedragingen aan te 

jagen. Helaas is dit onderwerp stil komen te vallen, een vertrekkende verkeersdeskundige en 

wijziging van verantwoordelijkheden wethouder als oorzaken gezien. 

Wel werd er op de Wilhelminalaan de schoolzone markering aangebracht. 

 

30 KM zone voor gehele dorp 

Dit onderwerp werd einde 2023 binnen de werkgroep geagendeerd voor uitwerking. 

Eind 2023 heeft de Gemeente het strategisch verkeersplan opgemaakt, hetgeen houvast biedt voor 

dit onderwerp. In 2024 zal dit door de werkgroep verder worden opgepakt. 

 

Oneigenlijk gebruik scooters Maasdijk 

Een concreet plan tot wijziging van de plaatsing van een aantal route bewijzering is doorgesproken 

en ook mondeling toegezegd door in 2023 verantwoordelijke wethouder. 

Helaas is dit onderwerp niet verder door Gemeente uitgevoerd en is blijven hangen bij 

communicatie. 

 

Uitvoering reconstructie Schuttersweg verlengde Oude Maasweg 

De werkgroep heeft in overleg met projectuitvoering van Gemeente inhoud gegeven aan 

optimalisaties in de geplande reconstructies. 

Deze werden door Gemeente positief ontvangen en in planvorming t.b.v. uitvoering verwerkt. 

 

 

 

 

 

Samenvattend opgemaakt, 11-04-2024 

 

Peter Kruitz 

Voorzitter  


